
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 26. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 621
Den daværende direktør for Fiskeristyrelsen, Nanna Møller, udtalte i artiklen »Fire års 
oprydning er ved at være slut i Fiskeristyrelsen: “Opgaven var større, end jeg havde gjort 
mig forestillinger om«, bragt på altinget.dk den 3. oktober 2022, at der i Fiskeristyrelsen 
herskede en »grundlæggende manglende forståelse for, hvad det vil sige at efterleve 
forvaltningsloven«. Er det ministerens opfattelse, at det stadig - efter TV2's afsløringer 
om for store motorer i fiskeriet i Limfjorden - er tilfældet i Fiskeristyrelsen? Svaret bedes 
oversendt forud for besvarelsen af samrådsspørgsmål AD.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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